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4,5 hectare nieuw bos in Oosterzele

Er komt 4,5 hectare nieuw bos in Oosterzele. Dat maakten Vlaams N-VA-ministers 
Zuhal Demir en Matthias Diependaele bekend bij een bezoek aan de Oosterzeelse 
VRV-site. De leegstaande site aan de Van Th orenburglaan krijgt zo een nieuwe 
toekomst. “De bosuitbreiding past volledig in onze ambitie om Oosterzele landelijker 
en groener te maken”, zegt schepen Orville Cottenie.

De voormalige site van het VRV staat al 
jaren te verkommeren. Op aangeven van 
Oosterzeels N-VA-schepen Orville 
Cottenie investeert de Vlaamse Regering 
in het gebied om het een nieuwe toekomst 
te geven. De herbestemming kadert in het 
Vlaamse bosuitbreidingsplan. Dat beoogt 
om tegen 2024 een uitbreiding van 4.000 
hectare extra bos in Vlaanderen te 
realiseren.

Duurzame toekomst
Vlaams minister Matthias Diependaele 
reageert opgetogen: “Oost-Vlaanderen 
wordt door dit initiatief een groenere 
provincie. Tegelijkertijd slaagt Oosterzele 
erin om leegstaande terreinen een nieuwe 
en duurzame toekomst te geven. Een goede 
zaak die hopelijk op veel plaatsen 
navolging krijgt.” In de loop van 2021 
zullen verdere stappen worden ondernomen.

Beste Oosterzelenaar
Wij wensen u, uw gezin, familie, vrienden 
en kennissen een gelukkig - en vooral 
gezond - nieuw jaar. 2020 heeft bewezen 
dat lang niet alles vanzelfsprekend is en 
dat we de mooie momenten maximaal 
moeten koesteren. Het voorbije jaar heeft 
aangetoond hoe belangrijk familie en 
vrienden zijn en hoeveel nood we soms 
hebben aan een babbel, een handdruk of 
een knuffel.

We leerden ook om onze natuur en 
omgeving opnieuw te ontdekken en te 
waarderen. Als Oosterzelenaren mogen 
we ons dan ook gelukkig prijzen om 
in zo’n mooie regio te vertoeven. Dat 
landelijke karakter is iets wat onze lokale 
N-VA-afdeling maximaal willen bewaren 
en zelfs wil versterken.

Laat 2021 het jaar worden waarin we 
als samenleving terugvechten. Een jaar 
waarin we stap voor stap alles wat 
maandenlang niet mogelijk was opnieuw 
omarmen. Een jaar waarin we ons geen 
zorgen hoeven te maken als we familie of 
vrienden fysiek dicht bij ons hebben. Een 
jaar waarin we ons met onze Vlaamse 
veerkracht inzetten voor alles wat ons lief 
en dierbaar is. Veel moed. Het komt goed.

Vlaams ministers Matthias Diependaele en Zuhal Demir en Oosterzeels schepen Orville Cottenie.

N-VA Oosterzele wenst u 
een vreugdevol en

gezond 2021!



oosterzele@n-va.be

Reflecterende huisnummers in Oosterzele
Op voorstel van N-VA Oosterzele zal onze gemeente twee keer per jaar een oproep lanceren aan alle inwoners om een  
reflecterend huisnummer aan te vragen. “Op die manier verliezen hulpdiensten geen tijd met het zoeken naar het juiste huis. 
Tijd die soms het verschil kan maken tussen leven en dood”, zegt Dieter Lumen, bestuurslid van N-VA Oosterzele en professioneel 
spoedverpleegkundige in AZ Sint-Elisabeth.

Zichtbare huisnummers zijn een noodzakelijk hulpmiddel voor onder andere hulpdiensten en politie.  
Net als in andere gemeenten stellen we echter ook in Oosterzele vast dat huisnummers te vaak slecht  
zichtbaar zijn of zelfs ontbreken.

“Door de oproep te herhalen, herinneren we onze inwoners meermaals per jaar aan de problematiek en 
bieden we een oplossing eraan tegemoet te komen”, zegt Dieter Lumen. Ook nieuwe inwoners krijgen een 
reflecterend huisnummer bij hun intekening in het bevolkingsregister.

Zuid-Oost-Vlaanderen of Vlaamse Ardennen?
Het Vlaams Regeerakkoord voorziet in verdere regiovorming en vroeg input aan de steden en gemeenten. Wij zijn ervan overtuigd 
dat de toekomst van Oosterzele voor bovenlokale samenwerking gericht moet zijn op de Vlaamse Ardennen. “Als we ons landelijke 
karakter willen bewaren en onze toeristische willen onderstrepen, lijkt dat de meest logische stap”, zegt voorzitter Simon Lejeune.

Op voorstel van de Vlaamse Regering 
wordt Vlaanderen binnenkort  
opgedeeld in regio’s. Dat om bestuurlijke 
verrommeling en de wildgroei aan  
bovenlokale samenwerkingsverbanden af 
te remmen. In het voorstel van Vlaams 
minister Bart Somers wordt onze 
gemeente opgedeeld binnen de regio 
Zuid-Oost-Vlaanderen. Die regio telt 
meer dan twintig steden en gemeenten 
en strekt zich uit over Oudenaarde tot 
Ninove en Denderleeuw.

Uiteenlopende uitdagingen
Volgens ons is dat absoluut geen goed 
idee. Bovenlokale samenwerking moet 

steden en gemeenten met gelijk- 
lopende doelstellingen, uitdagingen 
en dynamiek laten samenwerken. Een 
grote regio Zuid-Oost-Vlaanderen is 
een regio met duidelijk uiteenlopende 
uitdagingen. De uitdagingen in Ninove 
of Denderleeuw zijn totaal verschillend 
van de uitdagingen hier in Oosterzele.

Onze uitdagingen sluiten nauwer aan 
bij die waar ook steden en gemeenten 
binnen de Vlaamse Ardennen voor 
staan. Daarom pleiten wij voor verdere 
regiovorming binnen de Vlaamse  
Ardennen. Zowel nu, als in de toekomst.

Strijd tegen eenzaamheid opvoeren
‘Oosterzele zorgt, voor elkaar’. Met die werktitel wil N-VA Oosterzele de gemeente aansporen om van eenzaamheidsbeleid een 
prioriteit te maken. Tien concrete voorstellen van onze N-VA-afdeling werden op de gemeenteraad goedgekeurd.

Eenzaamheid en sociaal isolement zijn vaak verborgen kwalen in 
onze samenleving. Kwalen die ook de coronapandemie meer dan 
ooit bloot legt. De bestrijding ervan is in de eerste plaats een taak 
van elke Vlaming en van de volledige gemeenschap. Ook de  
overheid kan daarin een rol spelen. Vooral het lokale bestuursniveau, 
dat het dichtst bij de mensen staat.

Onder meer een meldpunt, buurtprojecten en de uitbreiding van 
een vervoerdienst moeten de problematiek aanpakken. “We willen 
mensen die in eenzaamheid of sociaal isolement leven actief  
betrekken en hen de juiste ondersteuning bieden”, zeggen Nele Van 
de Voorde en Dieter Lumen, bestuursleden voor N-VA Oosterzele 
en beiden actief in de zorgsector. 

Alle ideeën zijn en blijven welkom!
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Huisdierstickers verkrijgbaar in 
gemeentehuis
Op voorstel van onze Oosterzeelse N-VA-afdeling bestelde onze schepen 
van Dierenwelzijn Orville meteen 300 huisdierstickers. De sticker kan 
hulpdiensten verwittigen dat er ook dieren in huis aanwezig zijn. “De 
huisdiersticker kan dierenlevens redden en dus dieren- en mensenleed 
vermijden”, zegt Simon Lejeune, voorzitter van N-VA Oosterzele.

Brandweermannen en- vrouwen hebben tijdens een woningbrand indien 
mogelijk ook altijd oog voor dierenlevens. Vaak zijn ze helaas niet op de 
hoogte van hun aanwezigheid in huis. Via de huisdiersticker kan dat wel. 
Het is een eenvoudige en efficiënte manier om de brandweer en andere 
hulpdiensten snel te laten weten hoeveel en welke dieren zich in huis 
bevinden. 

De huisdiersticker is verkrijgbaar in het gemeentehuis.

Meer dierenwelzijn in onze gemeente
Voor het eerst in het politiek bestaan van onze gemeente, staat 
dierenwelzijn op de agenda. Zo hebben we met schepen Orville 
Cottenie de eerste schepen van Dierenwelzijn in Oosterzele en 
dus ook voor het eerst een concreet beleidsplan om ook lokaal 
inspanningen te doen voor meer dierenwelzijn in Oosterzele. 
“Ook op het lokale niveau moeten we dierenleed maximaal 
vermijden”, zegt schepen Orville.

In aanloop naar de gemeenteraadsverkiezingen van 2018 hebben 
we er met onze N-VA-ploeg een punt van gemaakt om 
dierenwelzijn ook op de lokale politieke agenda te krijgen. Daarin 
zijn we geslaagd. Daarop volgend werkte onze schepen van 
Dierenwelzijn, Orville Cottenie, nauw samen met dierenartsen en 
dierenwelzijnsorganisaties om zijn dierenwelzijnsbeleid vorm te 
geven. Op de gemeenteraad van december stelde hij zijn visienota 
voor.

Tienpuntenplan
De visienota omvat tien speerpunten die ertoe moeten leiden een 
breed gedragen beleid vorm te geven voor meer dierenwelzijn in 
Oosterzele. Er wordt gefocust op sensibilisering en handhaving. 
Naast een meldpunt waar dierenmishandeling of verwaarlozing 
kan gemeld worden, wordt er werk gemaakt van een beleid rond 
zwerfkatten, komen er losloopzones voor honden en ondersteunen 
we de al bestaande dierenpolitie. “Dierenwelzijn is een materie 
die vele mensen nauw aan het hart ligt”, zegt schepen Orville. 
“Veel mensen hebben een huisdier en bovendien zijn er in ons 
landelijke gemeente heel wat landbouwdieren aanwezig.”

Voor de opmaak van de visienota werd samengewerkt met alle 
belanghebbenden. Via de oprichting van een gemeentelijke 
werkgroep rond dierenwelzijn wil schepen Orville ook blijvend 
hun expertise betrekken bij zijn beleid. 
“Dat moet er ook voor zorgen dat ons 
lokaal dierenwelzijnsbeleid stappen 
vooruit kan blijven zetten”, besluit 
onze schepen.

Orville Cottenie
Schepen van Dierenwelzijn
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Vlaamse Regering voert strijd 
tegen sociale fraude op
Sociale woningen moeten terechtkomen bij de Vlamingen die 
ze ook echt nodig hebben. Dat is een zaak van rechtvaardig-
heid. Huurders van sociale woningen mogen dus geen ander 
huis bezitten. Ook niet in het buitenland.

Vlaams minister van Wonen Matthias Diependaele trekt vijf miljoen euro uit 
om sociale huisvestingsmaatschappijen ertoe aan te zetten om meer onder-
zoek te voeren naar sociale huurders die vastgoed bezitten in het buitenland. 
“Die vijf miljoen verdient zichzelf terug, want wie betrapt wordt, moet terug-
betalen wat hij onterecht kreeg”, zegt Diependaele.

Controle in het buitenland
Elke sociale huisvestingsmaatschappij in Vlaanderen kan daarvoor een beroep 
doen op een aantal privéonderzoeksbureaus. Die controleren in het buiten-
land of iemand al dan niet een woning in eigendom heeft. “De rechtspraak 
bevestigt ook dat het kan”, zegt Diependaele. “En nadien gebeurt er telkens 
een gerechtelijke toets.”

Als het van de N-VA afhangt, blijven 
de jongste kerncentrales open
Voor de N-VA draait ons energiebeleid rond zekerheid, betaal-
baarheid en duurzaamheid. Maar dat komt in het gedrang 
doordat de paars-groene federale regering koppig vasthoudt 
aan de sluiting van alle kerncentrales.

Een kernuitstap zorgt voor onzekerheid. Met zon en wind alleen komen we 
er niet. En de nieuwe gascentrales waarvoor paars-groen pleit, die staan er 
nog lang niet.

Wie zal dat betalen? Het is 134 miljoen euro per jaar goedkoper om de 
twee jongste kerncentrales langer open te houden. Daarbovenop komt de 
subsidiekost van minstens vijf miljard euro voor de gascentrales voor de 
volgende jaren. 

Ook de duurzaamheid komt in het gedrang. Kernenergie is CO2-neutraal. 
Maar gascentrales zijn even vervuilend als 500.000 extra wagens op de baan. 

“Een sociale woning moet 
terechtkomen bij wie ze echt 
nodig heeft. Dat is een zaak 
van rechtvaardigheid.”
Matthias Diependaele
Vlaams minister van Wonen
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De kernuitstap schiet tekort 
op het vlak van zekerheid, 
betaalbaarheid en duurzaamheid.
Het is niet verwonderlijk dat 
steeds meer energie-experts
aan de alarmbel trekken.”

“

Bert Wollants
Kamerlid
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